

Agenda for afdelingsbestyrelsesmøde d. 11.11.2019

Afdelingsbestyrelsesmøde d. 11.11.2019

Deltagere:

Annemarie Østergaard

Linda Maria Lindhard

Carsten Hjorth

Henrik Pold

Helle Jensen

Afbud:

Dagsorden

Tak for en god arbejdsdag.

Supergod dag, hvor der blev sat masser af blomsterløg

- Valg af referent.
 - Helle
- Cykelskur - er der nye ideer?
 - Det har hjulpet rigtig meget at der er blevet ryddet op i cykelskurene, der er tilsyneladende nu plads de fleste steder. Vi opfordrer til at man kigger efter ledig plads i de andre cykelskure, hvis der mangler plads til en cykel.
 - Det er ulovligt at stille cykler og barnevogne i opgangen.
Dette affødte en snak om overholdelse af husordenen generelt, da det også fremgår af husordenen at husdyr ikke må være til gene. Det opleves at hunde ikke holdes i snor fra egen hoveddør og at katte lukkes ud i området. Det er det kun tilladt med 1 husdyr pr. lejlighed. Vi tænker at det er problematisk når ovenstående ikke overholdes.
- Bord-bænkesæt, arbejdsgruppe.
 - Vi regner med at det sættes i værk til foråret. Annemarie rykker Steffen
- Smøring af låse/automatisk døråbner - har det hjulpet?
 - Der er ikke blevet smurt låse. Annemarie rykker.
AAB installerer ikke automatisk døråbner. Der er så vi vidt ved et hjælpemiddel man kan få gennem kommunen ved behov
- Status på lys i nr. 5 og 7.
 - Det er rigtig godt med lyset, vi kan både se postkasser og nøglehullet i døren.
- Loppemarked
 - Vi vil gerne afholde et loppemarked udendørs til maj, når vi kan være nogenlunde sikre på vejret.
Når vi kender dato m.m. laver Linda et Facebook opslag så vi kan gøre reklamer for det.
Vi kunne godt tænke os at spare sammen til et partytelt så man kan holde arrangementer uden at det er betinget af godt vejr!

- Eventuelt

- Bestyrelsen har fået en henvendelse fra Linda og Jørgen Lindgren i nr 7. Vi diskuterede indholdet. Jeg har kopieret spørgsmålene fra brevet ind nedenfor. Svarene er i kursiv.
 - Smøring af vippelager v/affaldsbeholdere. *Er sket*
 - Skift af filtre i ventilationsanlæg -fast hvert halve ar, som det fremgår af brugermanualen, så vi har velfungerende anlæg. *Er sket*
 - Skilte ved den nye P-plads. *AAB spørges*
 - Sker der orientering til hele bestyrelsen om møder i grundejerforeningen, så bestyrelsen inden et møde kan give input til dagsorden? *Ja*
 - Hurtig udsendelse af referat efter afholdt møde i grundejerforeningen. *Det kommer til bestyrelsen når vi har modtaget det.*
- Annemarie sørger for at få bestyrelsens navne opdateret på hjemmesiden.
- Vi konstaterede at der mangler skiltning ved handicapparkeringspladserne, Annemarie spørge AAB om der er skilte på vej.

Næste møde er d. 20/1 2020 kl 17 hos Helle AØH 7.1.1.

Hermed oOpfordring til ~~at indsende punkter til dagsordenen.~~beboerne til at indsende punkter til dagsorden.